
网站使用者条款与条件

Terms and Conditions of Website Use

一、法律责任与合规性

1. Legal Liability and Compliance

使用本网站即表示您同意遵守中华民国台湾（或网站登记所在地之）法律与国际网络相关规范。

使用者应保证不得利用本网站从事任何非法行为，包括但不限于诈骗、侵害他人权益或散播不法信息。

若使用者违反相关法令或本条款，须自行承担所有法律责任，本网站及其经营者不承担任何连带责任。

By using this website, you agree to comply with the laws of the Republic of China (Taiwan) or the

jurisdiction where the website is registered, as well as applicable international internet regulations.

Users shall not engage in any illegal activities through this website, including but not limited to fraud,

infringement of others’ rights, or distribution of unlawful content.

Any violation of laws or these terms will be solely the responsibility of the user. The website and its

operators shall not be held jointly liable.

二、使用者权利与义务

2. User Rights and Obligations

使用者有权合法浏览、注册及使用本网站所提供之功能与服务。

使用者应提供真实、完整及正确的资料，并对所提供资料之真实性负责。

使用者不得干扰网站运作，包括但不限于散播恶意程序、入侵服务器或其他妨害行为。

Users have the right to legally access, register, and use the features and services provided by this

website.

Users must provide true, complete, and accurate information and are responsible for its authenticity.

Users shall not interfere with the operation of the website, including but not limited to spreading

malware, hacking servers, or engaging in other disruptive activities.

三、隐私权保护

3. Privacy Protection

本网站尊重并保护使用者之个人隐私，依照隐私权政策收集、处理及使用个人资料。

除法律要求或经使用者同意外，本网站不会任意揭露、出售或转让使用者个人资料予第三方。

使用者有权依相关法令请求查询、更正或删除其个人资料。

This website respects and protects users’ personal privacy, collecting, processing, and using personal

data in accordance with the Privacy Policy.

Except as required by law or with user consent, the website will not disclose, sell, or transfer personal

data to third parties.

Users have the right, under applicable laws, to request access, correction, or deletion of their personal

data.

四、智慧财产权

4. Intellectual Property Rights

本网站所载内容，包括文字、图片、影音、程序代码及设计，均受著作权法及相关智慧财产权法令保护

。



未经本网站书面同意，使用者不得以任何形式复制、散布、修改、公开播送或利用本网站内容。

使用者保留其自行上传内容之智慧财产权，但授予本网站全球性、非专属、免授权金之使用权，以利网

站服务运作。

All content on this website, including text, images, videos, code, and designs, is protected by copyright

and other intellectual property laws.

Without prior written consent from this website, users may not reproduce, distribute, modify, publicly

broadcast, or exploit any website content in any form.

Users retain intellectual property rights to content they upload but grant this website a worldwide,

non-exclusive, royalty-free license to use such content for service operation.

五、违规处理

5. Handling of Violations

若使用者违反本条款或相关法令，本网站有权视情节采取措施，包括暂停或终止帐号、删除内容或限制

使用服务。

对于违规行为，本网站保留依法追究或移送司法机关处理之权利。

If a user violates these terms or relevant laws, the website may take actions based on the severity,

including suspending or terminating accounts, deleting content, or restricting access to services.

The website reserves the right to pursue legal action or refer the matter to judicial authorities in cases of

violations.

六、免责声明

6. Disclaimer

本网站所提供之信息仅供参考，不保证其完整性、即时性或正确性。

因使用本网站服务所生之任何直接或间接损害，本网站概不负责。

本网站保留随时修改、暂停或终止部分或全部服务之权利，恕不另行通知。

The information provided by this website is for reference only and is not guaranteed to be complete,

timely, or accurate.

The website shall not be liable for any direct or indirect damages arising from the use of its services.

The website reserves the right to modify, suspend, or terminate part or all of its services at any time

without prior notice.


